
UCHWAŁA NR IX/67/07
RADY GMINY BARUCHOWO

z dnia 25 lipca 2007 r.

w  sprawie  wyrażenia  opinii  o  przekształceniu  SP  ZOZ  Wielospecjalistycznego
Szpitala Miejskiego im. dr E. Warmińskiego w Bydgoszczy.

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie
gminnym (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, póz. 1591 z późn. zm.) oraz art. 43 ust. 2 ustawy
z dnia 30 sierpnia 1991 r. o zakładach opieki zdrowotnej (Dz. U. z 2007 r. Nr 14, póz.
89) uchwala się, co następuje:

§ l. Negatywnie zaopiniuje się uchwałę Nr XIII/183/07 Rady Miasta Bydgoszczy z
dnia  27  czerwca  2007  r.  w  sprawie  projektu  uchwały  o  przekształceniu
Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnei  Wielospecjalistycznego
Szpitala  Miejskiego  im.  dr  E.  Warmińskiego  w  Bydgoszczy  polegającego  na
likwidacji niektórych komórek działalności podstawowej.

§ 2. Uchwała wchodzi w życie z dniem 25 lipca 2007 roku.

Przewodniczący Rady Gminy
Jarosław Komorek

 



Uzasadnienie do uchwały nr IX/67/07 Rady Gminy Baruchowo z dnia 25 lipca
2007 r.

Stosownie  do art.  43 ust.  2  ustawy z  dnia  30 sierpnia  1991 r.  o zakładach
opieki zdrowotnej  (Dz. U. z 2007 r.  Nr 14.  poz. 89) projekt uchwały o likwidacji
publicznego zakładu opieki zdrowotnej wymaga opinii  właściwych organów gmin,
dla których ludności zakład udziela świadczeń zdrowotnych.
Uchwała  Rady Miasta Bydgoszczy z dnia  27 czerwca 2007 r.  w sprawie  projektu
uchwały o przekształceniu Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej
Wielospecjalistycznego Szpitala Miejskiego im. dr E. Warmińskiego w Bydgoszczy
polegającego  na  likwidacji  niektórych  komórek  działalności  podstawowej  spełnia
wymogi  określone  w art. 43 ust.  1 cytowanej ustawy i wskazuje tryb zapewnienia
świadczeń  zdrowotnych  w  sposób  nieprzerwany  dla  osób  korzystających  z  usług
likwidowanych komórek działalności podstawowej SP ZOZ Wielospecjalistycznego
Szpitala Miejskiego im. dr E. Warmińskiego w Bydgoszczy, w tym dla mieszkańców
gminy Baruchowo.

Jednakże  uzasadnienie  uchwały  nie  wskazuje  w  sposób właściwy  przyczyn
likwidacji  i  nie  uwzględnia  skutków  społecznych  zaniechania  świadczeń
zdrowotnych (niektórych). Nadto jest wewnętrznie niespójne - wskazując, iż poradnie
i  oddziały  zaniechały  faktycznie  działalności.  Uchwała  określa  zarazem  sposób
zabezpieczenia świadczeń zdrowotnych dla pacjentów SP ZOZ, co wskazuje na to, iż
zapotrzebowanie na tego rodzaju świadczenia zdrowotne w SP ZOZ występuje.

Przewodniczący Rady Gminy
Jarosław Komorek

 


